
PROTOKOLL

från Brf Öresundsparken i Helsingborgs årsstämma 2021-05'22

1. Mötet öppnades av styrelsens Amanda Hatakka som hälsade alla välkomna.

2. Till ståimmans ordftirande valdes Carina Nilsson.

3. Till protokollftirare utsågs Christian Heinerwall.

4. Stiimmans dagordning godkiindes.

5. Till justerare av stämmoprotokollet och tillika rösträknare (se punkt 19) utsågs Roger

Wallström och Per Andersson.

6. Stiimman konstaterades vara utlyst ilaga ordning.

7 . Fastställande av röstliingd: Närvarande var ftr lägenhet 1: Carina Nilsson, lägenhet 2:

Linda och Roger Wallström, lägenhet 3: Ewa och Christian Heinerwall,lägenhet 4:

Gabriella Odenholt, lägenhet 5: Lena och Leif Andersson, lägenhet 6: Per Andersson,

lägenhet 7: CainaJensen-Rådland, lägenhet 8: Halina Paldynska, lägenhet 9: Amanda

Hatakka, lägenhet 10: Göran Pettersson, lägenhet 1 1: Elisabeth och Peter Svensson

genom fullmakt for Amanda Hatakka,, lägenhet 12: Daniel Ingström, samt lägenhet

13: Lena Engel.

8. Årsredovisningen framlades och godkåindes.

9. Revisionsberättelsen framlades och godkiindes.

1 0. Resultat och balansråikningarna fastställdes.

1 1. fuets minusresultat (-62.164 kr) balanseras över till "ansamlad ftirlust" under ft,r-

eningens eget kapital i balansriikningen.

12. Beslutades att styrelsen beviljas ansvarsfrihet avs. 2020 års redovisning.

13. I paritet med fiireningens besparingsprogram jämte medlemmamas arbetsinsatser av-

står styrelsen jtimte ev. internrevisor från arvoden även kommande verksamhetsår.

14. Beslutades att styrelsen nu skall bestå av 4 ordinarie ledamöter och2 suppleanter.

15. Styrelsen: Carina Nilsson och Carina Jensen-Rådland kvarstar som ordinarie ledamö-

ter. Gabriella Odenholt och Per Andersson invaldes som nya ordinarie ledamöter, och

Amanda Hatakka avgår nu ur styrelsen. Som nya suppleanter utsågs Halina Paldynska

och Gabriella Nilsson (lgh 9). Styrelsen meddelar ftireningen då ny ordftirande utsetts.

16. Revisorer och revisorssuppleant: Omval av sittande.

17. Valberedningen: Jesper Hatakka avgår och ersätts av Fabian Mellin (gh 9).

18. 1) Roger Wallström informerade om kommunens planerade ombyggnation av Fågel-

sångsgatan som skall påbörjas i höst och vad detta kommer att inneb?ira både trafik-
mässigt och annorledes. Bl.a. kommer fastigheten att kunna anslutas till Helsingborgs

fibernät vilket kommer att ge ftireningen ett helt annatutbud av bl.a. intemetleveran-

törer m.m. 2) Sedan Telia sagt upp avtalet avs. fastighetens porttelefoni har fräga

väckts om revitalisering av porttelefonen. Det beslutades alt avvakta med detta till
dess fastigheten är fiberansluten ftir att dä göra en ny utviirdering. I nuläget fungerar

kodlåset tillfredsställande, vilket en majoritet av medlemmarnaär nöjda med. 3)


